
NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING LENS op 24 mei 1993  
 
AANWEZIG  
BESTUUR: de heren  
Cees J.v.d. Wilk, voorzitter,  
Wim M. Kouwenhoven, secretaris,  
Arthur H.de Groot, penningmeester,  
Ad M. Coret,  
Frans v. Dijk.  
STEMGERECHTIGDE LEDEN: 35  
 
1. OPENING en MEDEDELINGEN.  
De voorzitter opent de vergadering met een welkomstwoord en doet de volgende mededelingen:  
Vorig jaar is een nieuw bestuur geïnstalleerd, waarbij een nieuw beleidsplan is ontwikkeld, waarvan een aantal zaken wel en 
een aantal niet zijn gerealiseerd.  
Het is een perfect seizoen geweest, LENS 1 heeft het kampioenschap gehaald en is gepromoveerd naar de 2e klasse, waar 
veel mensen een enorme inspanning aan hebben geleverd.  
Om te voorkomen, dat een aantal spelers eventueel naar een andere club zouden gaan uitzien, wat dan eventueel weer een 
degradatie zou kunnen inhouden, zijn een aantal stappen ondernomen. Zo is het contract met de hoofdsponsor "E.J." met 2 
jaar verlengd en het contract met de trainer Maarten Rog met 1 jaar.  
Wim van Ettinger vertrekt echter naar Verburch en Peter Bos wordt de B-trainer van Maarten Rog.  
De nieuwe verzorger wordt Edwin Coret.  
Bij de jeugd wordt Rolf Rombouts de nieuwe A-trainer en Claudio Bolman de nieuwe B-trainer.  
De opstallen zijn aan renovatie toe. Wel is dit jaar een nieuwe lichtinstallatie aangebracht op veld 3. En in de keuken is een 
nieuwe bakwand geplaatst.  
De mogelijkheden van een kunstgrasveld worden momenteel bekeken. Een variatie hierop, het zgn."WETRA-veld", is een 
optie. De kleedkamers zijn aan vernieuwing toe.  
Het "bargebeuren" is van levensbelang voor een club en verdient momenteel grote aandacht. Er zullen meer activiteiten 
ontplooid moeten worden, zoals bijvoorbeeld meer vriendschappelijke wedstrijden, een kaartavond etc., zodat er meer geld 
binnenkomt, wat zeer belangrijk is voor LENS.  
Het streven is naar een betere samenwerking met de commissies in de vorm van één maal per 2 à 3 maanden een 
vergadering te beleggen tussen bet bestuur en de afgevaardigden.  
Een sponsorcommissie verdient de voorkeur. Dit jaar heeft John van de Lubbe het alleen moeten doen, waarvoor veel dank 
is verschuldigd voor het vele werk wat hij verzet heeft voor de club van 100.  
Nog steeds worden de contributies zeer slecht betaald en daar zal het bestuur maatregelen voor gaan treffen.  
 
2. INGEKOMEN STUKKEN. 
Geen.  
 
3. VASTSTELLING NOTULEN JAARVERGADERING dd. 28 december 1992.  
Deze worden goedgekeurd en vastgesteld, met dank aan de notulist.  
Dhr.Martin Reuver merkt op dat er vermeld werd, dat het bestuur "beterschap" beloofde en dat een volgende vergadering de 
benodigde stukken wel ruim van te voren klaar zouden liggen en heeft echter moeten constateren, dat het ook deze keer niet 
gebeurd is.  
Het bestuur zegt toe dat bij de eerstvolgende ALV de stukken minimaal 1 week van te voren klaar zullen liggen.  
 
4. MEDEDELING TE VOEREN BELEID (ACCOMMODATIE, KUNSTGRAS, SELECTIES) 
Bij de mededelingen is al het één en ander hierover verteld.  

• Met betrekking tot het kunstgrasveld is nog op te merken, dat de optie is gericht op het zgn. "WETRA-veld", met 
hetzelfde principe van een kunstgrasveld wat de onderbouw betreft, maar daarover zand en gras, wat gewoon 
ingezaaid moet worden en behandeld als een normaal grasveld, maar altijd bespeelbaar is. Er zijn contacten met de 
fa. Notenboom en er zijn gesprekken met de gemeente geweest; het wachten is op de offerte. Financieel is het 
aantrekkelijker om aan een WETRA- veld te denken dan aan een kunstgrasveld. Na informatie bij andere 
sportverenigingen is gebleken dat men na een gebruik van 2 à 3 jaar zeer enthousiast is. Het jaarlijkse onderhoud 
blijft hetzelfde; de renovatie vervalt.  

• De kleedaccommodatie zou LENS over willen nemen van de gemeente, met zicht op diverse mogelijkheden, zoals 
een renovatie of een vernieuwing. Nu de selectie gaat spelen in de 2e klasse zijn diverse zaken dringend aan 
vervanging of vernieuwing toe.  

• Alle spelers van de selectie zijn behouden. Het tweede elftal van LENS heeft goed meegedaan; helaas is het derde 
elftal niet gepromoveerd.  
De jeugd zou op een hoger niveau moeten kunnen voetballen.  

• De Zaterdagmiddag-afdeling is gematigd prestatiegericht geweest; na 31 mei zal een gesprek plaatsvinden met het 
bestuur.  

 
5. BEHANDELING FINANCIEEL OVERZICHT.  
Penningmeester Arthur de Groot vermeldt, dat dit overzicht is opgesteld op basis van de beschikbare gegevens tot en met 
30 april 1993.  
Met betrekking tot het slechte betalen van de contributies worden diverse opmerkingen gemaakt en afgesproken wordt tot de 
volgende handelingen over te gaan:  



• Degenen, die de donderdag voor de 1e competitiewedstrijd nog niet hebben betaald, mogen dan ook niet meedoen. 
Bij latere betaling zal een boete worden verrekend.   

• de wanbetalers zullen een brief hierover ontvangen en ook vermeld worden in de LENSrevue. Zij zullen geen 
LENSrevue meer ontvangen, totdat betaald is.  

• als het contributiegeld niet betaald is, mogen zij geen lid worden van de Club van 100.  

• niet op tijd betaalde contributies betekenen niet meedoen aan de trainingen.  
 
6. VASTSTELLEN CONTRIBUTIES 1993-94.  
Het bestuur heeft een voorstel uitgewerkt, wat een ieder heeft ontvangen.  
Na enige discussie wordt besloten, dat het onderdeel "niet-spelend" lid zal worden verdeeld in "actief-lid" en "niet-actief-lid", 
wat betekent dat van een "actief-lid" F 105,= contributie wordt gevraagd en van een "niet-actief-lid" F 135,=.  
Het bestuur bekijkt nog de mogelijkheid van een gezinscontributie van maximaal F 540,=. De regeling wordt in de LENS-revue 
opgenomen.  
 
7. VASTSTELLING BEGROTING 1993-94.  

• De club van 100 zal uit de begroting worden gehaald en gebruikt worden voor "extra's"; bepaalde bestemmingen die 
zichtbaar zijn.  

• Ook de sponsors zullen niet genoemd worden in de begroting.  

• Binnenkort zullen gesprekken plaatsvinden met de commissies, teneinde een betere specificatie op de begroting te 
kunnen maken naar aanleiding van hun wensen en doelstellingen.  

Dhr. Albert Miltenburg vraagt rekening te houden met het feit dat LENS in 1995 75 jaar bestaat en het verstandig lijkt daar 
alvast geld voor te gaan reserveren. Ook het vormen van een Jubileumcommissie verdient de aandacht.  
Het bestuur neemt hier notie van.  
Afgesproken wordt deze begroting te accepteren en dat de definitieve begroting op de najaarsvergadering gepresenteerd zal 
worden.  
Er zal hier en daar "gesnoeid" moeten worden met intact houden van beloftes.  
 
8. RONDVRAAG.  
Dhr.Gerard v.d.Kleij vraagt de aandacht van het bestuur, dat er geen concurrentie-strijd zal gaan plaatsvinden, maar in 
goede coördinatie mensen benaderd gaan worden voor de diverse commissiewerkzaamheden.  
Dhr. B.v.d. Nouland vermeldt dat een delegatie van de Zaterdagmiddagafdeling met een deel van het bestuur in februari j.l. 
een gesprek heeft gevoerd, waarna de ZM-afdeling met een activiteitenplan is gekomen en het bestuur daar op korte termijn 
op zou reageren. Echter is tot op heden nog niets vernomen.  
Het bestuur antwoordt dat het de bedoeling was dat na 31 mei gesprek zou gaan plaatsvinden, omdat pas dan bekend zou 
zijn hoe de Zaterdagmiddagafdeling er uit zou gaan zien en aan de hand daarvan plannen gemaakt kunnen worden.  
Dhr. Albert Miltenburg vraagt om een ander tijdstip van aanvang der ledenvergaderingen en afgesproken wordt voortaan om 
20.00 uur te beginnen.  
Dhr. Hans v.d.Kleij bedankt namens de vergadering het bestuur voor haar inzet. Er zijn ambitieuze plannen, waar de 
begroting op is gebaseerd, en één en ander zal positief-kritisch gevolgd worden van beide zijden om er samen als een team 
gestalte aan te kunnen gaan geven.  
 
9. SLUITING.  
De voorzitter sluit de vergadering onder dankzegging voor een ieders aanwezigheid en inbreng.  


